
Chcielibyśmy  ochrzcić  nasze
dziecko

W  minionym  roku  tytułową  prośbę  usłyszeliśmy  32  razy.
Narodziny każdego dziecka to wielka radość dla rodziców i
całej  rodziny,  to  naprawdę  dobra  nowina.  Kolejnym  krokiem
chrześcijańskich  rodziców  jest  zamiar  ochrzczenia  swojego
dziecka. Chrzest to pierwszy z sakramentów, bowiem to właśnie
on otwiera drogę do pozostałych sakramentów, jest bramą przez
którą dziecko wchodzi do Kościoła. Przez chrzest staliśmy się
członkami Kościoła. Zamiar ochrzczenia własnego dziecka jest
więc czymś niezwykłym. Rodzice dają życie dziecku, Kościół
przez sakrament chrztu obdarza nowego człowieka darem życia
nadprzyrodzonego.  Jednak  nie  dzieje  się  to  automatycznie.
Owszem,  łaska  chrztu  wiąże  się  z  uwolnieniem  od  grzechu
pierworodnego i jego skutków. Sami rodzice takiej władzy nie
mają, ale to właśnie im powierza się dalszy rozwój religijny
dziecka.  Chrzest  jest  bramą  do  Kościoła,  ale  nikt  nie
zatrzymuje się w bramie, nikt nie zatrzymuje się w drzwiach.
Zadaniem  rodziców  i  chrzestnych,  nas  wszystkich,  jest
prowadzenie  drogą  wiary  naszych  dzieci.  Dzisiaj  wyrażamy
serdeczną  wdzięczność  wszystkim  rodzicom,  którzy
odpowiedzialnie przyprowadzili kiedyś swoje dzieci do chrztu,
a teraz dalej im towarzyszą na drodze wiary. Dziękujemy Wam,
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że  prowadzicie  swoje  dzieci  na  niedzielną  Mszę  św.,  że
przyjmując  Komunię  świętą  prosicie  o  błogosławieństwo  dla
swoich dzieci. Niech Bóg Wam błogosławi. [prob.]


